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 ور المعرض الثاني لمشروعات التخرج ضح

 جميع طلاب الشهادة الثانوية )المصرية والمعادلة( 
 

 

القاهرة عن   بجامعة  الهندسة  كلية  التخرج تنظيم  تعلن  لمشروعات  الثاني  المعرض 
ستقوم .  2023/2024للعام الجامعي    لطلاب البرامج التخصصية بنظام الساعات المعتمدة

الكلية   الثانويةإدارة  طلاب  من  مجموعة  أو   بدعوة  المصرية  الشهادات  على  الحاصلين 
 . 2024يونيو  12يوم الأربعاء الموافق لحضور المعرض  الأجنبية

المتاحة المتنوعة  الهندسية  البرامج  منصة لاستكشاف  بمثابة  المعرض  هذا  في   يعد 
مميزة  . إنها فرصة  والتعرف على الخريجين الجدد لهذه البرامج، وفهم نظام الدراسة،  الكلية

 .ابتكارات الخريجينلإلقاء نظرة على مستقبل الهندسة ومشاهدة 
الآن مفتوح  الذين   للطلاب ،  2024يونيو    2إلى    2024مايو    26من    التسجيل 

 تسجيل الثانوية    الشهادات يرغبون في أن يكونوا جزءًا من هذه التجربة المفيدة. يمكن لطلاب  
بعد   المسجلين،  ذلك بياناتهم.  الطلاب  من  اختيار مجموعة  الدعوات ، وسيتم  سيتم  إرسال 

 .الهامالحدث  حضور، مما يتيح لهم  الرسمية عبر البريد الإلكتروني
 

The Faculty of Engineering at Cairo University announces our upcoming 

event that is set to inspire and educate the next generation of engineers. On 

Wednesday, June 12, 2024, the Faculty of Engineering will invite a group of 

high school students who hold Egyptian or foreign certificates . 

This exhibition serves as a platform for these young minds to explore the 

diverse engineering programs available, understand our distinctive study 

system, and be inspired by the innovative projects crafted by our talented 

students. It is a chance to peek into the future of engineering and witness the 

transformative power of knowledge and creativity . 

We are thrilled to announce that registration is now open for those who 

wish to be part of this enlightening experience. From May 27, 2024, to June 2, 

2024, high school students can submit their data for consideration. Following 

this period, a group of registered students will be chosen, and official 

invitations will be sent via email, granting access to this exclusive event. 

https://forms.gle/RSW8vytzjwjDeoANA 
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